
 

SEATTLE FORMOSAN CHRISTIAN CHURCH 

 

Seattle Formosan Christian Church 
333 NE 76th Street    Tel: 206-522-8084 
Seattle, WA 98115   Fax: 206-522-7551 

First United Methodist Church 
1934 108th Ave NE 
Bellevue, WA 98004 

第一堂台語禮拜 First Worship Service in Taiwanese 10:00 am SFCC 

第二堂英語禮拜 Second Worship Service in English 10:30 am SFCC 

第三堂國語禮拜 Third Worship Service in Mandarin  03:30 pm FUMC 

主任牧師 鄭溢恩 Rev. Ian Cheng 425-623-2824 ian@seattlefcc.org 

助理牧師 梁景涵 Pastor Jim Liang 206-384-1845 jim@seattlefcc.org 

http://www.seattlefcc.org 

主日學參加人數 

Sunday School Attendance 
3/22 

禱告會參加人數 

Prayer Meetings Attendance 
3/25 

台語成人 Taiwanese Adult 9 週三教會 Wed. Church 8 

英語成人 English Adult N/A 週三東區 Wed. Eastside 10 

國語成人 Mandarin Adult 13   

兒童 Children (TM/EM/MM) 5/-/2 總人數 Total 17 

總人數 Total 29 下週目標  Next Week Goal 30 

上週 Last Sunday 3/22 禮拜人數  Attendance 一般奉獻  General Offering 

台語堂 Taiwanese 62 $1145 

英語堂 English 32 $1428 

國語堂 Mandarin 40 $397 

 

  

http://www.seattlefcc.org/


 

事工報告 March 29th, 2015 

牧師室報告 

4/5 復活節主日是聯合崇拜，教會將舉行入會式及獻兒式。凡年滿 12 歲、已決

志信主並上完本教會的基要真理班者，皆歡迎報名領受洗禮。若有志接受洗

禮、加入教會、獻兒式者請就向牧師報名。 

 教會禱告會──週三晚間 7:30 西雅圖區地點於教會本堂；東區地點於 St. Peter 

教會（Bellevue - NE 8th & 172nd ）由教會牧職同工輪流帶領，牧師誠摯邀請兄姊

及各團契小組負責同工能踴躍參加。 

 禱告會代禱事項： 

1. 為四月份的每個週六的親子講座禱告； 

A. 求 神預備講員 Karin Fleegal的心和她的口。 

B. 求 神感動更多的同工參與服事，使我們有足夠的人力，以及為著我們

自己能夠邀請更多的年輕家庭來參加這個講座禱告。 

C. 也為著我們的發單張邀請禱告，求 神感動我們起來做邀請的工作，為

我們挪去ㄧ切的攔阻，讓我們邀請工作蒙 神的帶領與祝福。 

2. 為提摩太團契復活節過後的福音性查經班禱告： 

A. 為帶領查經的 Daniel Hu, Nan-hsun Chi and Li Cheng。求 神使用他們可以成

為學生生命的祝福。 

B. 為要來參加福音查經班的學生禱告，求 神為他們挪去ㄧ切阻攔，幫助

他們可以按時參加查經聚會。求 聖靈照明他們心中的眼睛，使他們在真

道上認識 神。 

3. 請為教會 4月 3日晚上的受難節崇拜以及 4月 5日復活節主日的洗禮禱告： 

A. 求主幫助每一個弟兄姊妹預備心來感謝主耶穌基督在十字架上為我們捨

身流血，感謝 主為我們成就的寶貴救贖的恩典。 

B. 也求主堅固這次決定受洗以及加入教會的弟兄姐妹，保守他們跟隨主的

心志永不改變。 

4. 為英文堂禱告：求主興起教會的年輕人起來接受裝備，有渴慕愛主服事的

心，願意擺上成為服事英文堂的同工。 

執事會一 般報告 

1. 下六個月計劃事工： 

4/3  受難日晚上特別崇拜 

4/5 復活節聯合禮拜 

4/4,11,18,25 親子講座 

5/29-31 聖經講座──徐忠昌牧師 

7/12 野外聯合禮拜 

8/10-16 VBS兒童暑期假期聖經學校 

9/5,12,19,26 親子講座

2. 根據執事會去年的決議及二月二十八日的會員大會分享，執事會將進行以下

事工： 

1. 尋求第三位牧師以分擔教會事工。 

2. 於近期成立「會堂事工管理委員會」以尋找適合的地點，可同時容納英語、

國語及台語的會眾一同敬拜，請為這些事工禱告。 



 

執事會崇拜組報告 

1. 教會將於四月三日受難日晚上舉行特別崇拜，並恭守聖餐，請大家預備心來

紀念耶穌的受難。時間是晚上七點半至九點。之後有電影欣賞，電影名稱為：

Passion（國語字幕）。敬邀各位肢體參加崇拜並且留下欣賞電影。 

2. 梁傳道將於復活節主日對兒童傳講簡短信息，並分送小禮物，敬請邀請認識

小朋友參加復活節禮拜。 

執事會教育組報告 

1. 英語堂的成人及青少年主日學將在 4/12 主日再重新開始上課，時間為 12:15-

1:30，請青少年的家長父母們鼓勵孩子留下來參加，詳情請洽梁傳道。 

台語成人主日學本週進度：撒母耳記上第 25章-27章 

國語成人主日學本週進度：撒母耳記下第 14章-16章 

2. 為配合英文堂主日學時間、以及方便和鼓勵更多的弟兄姐妹參加，台語堂成

人主日學時間從 4/12主日起，將由 1:15改為 12:15開始，請弟兄姐妹踴躍參加。 

執事會關懷組肢體關懷 

1. 請繼續為有病痛的兄姐康復代禱：陳忠厚牧師、黃陳娥姐妹、張教授、Mrs. 

Mary Christie （Bellevue High 數學老師）、黃麗華姊、劉牧師娘、柏齡兄（腦瘤

治療）、王伯伯（接受物理治療中）、王媽媽（軟弱，腸胃不順）、朱媽媽

（左腳無力，接受物理治療中）、方琪（Angela Fu）姐妹（接受癌症化療）、

蕊芬師母的母親王伯母（肺腺癌治療）、傅媽媽（腳無力，接受物理治療中）

等。並請為在臺灣有病痛的親人朋友身體欠安代禱：麗雅姊的爸爸、Sandy 的

父親、麗華姊的父母、榮泰兄的母親，求主施恩醫治，早日恢復健康。 

2. 教會將於近日出版 2015 年的西雅圖台語基督教會會友通訊錄。請兄姐在樓上

走廊佈告欄上檢視所貼的會友資料。如需更正請在上面更正，如未列出亦請

在所附的來賓登記表詳細填寫您的家庭或個人資料以便加入通訊錄。謝謝！ 

 Prayer Corner 的設立是為弟兄姐妹私人或緊急需要而設立。會堂走廊設有代禱

箱及表格，請將您的代禱事項填寫完後放入代禱箱，或者即時請 Prayer Corner 

同工為您禱告。 

執事會服事組報告    

3/29 將舉行全教會大掃除，來迎接復活節，請大家當天身穿輕便服裝來全體

總動員。 
Announcement March 29

th
, 2015 

Pastoral Office 

1. There will be Sacrament, Membership ceremony and child dedication on 4/5 Easter Combined Sunday 
Service. SFCC Church Sacrament policy: Every born again Christian who has received Baptism is welcome 
to partake the Holy Communion. Any new believer 12 years and older who has received Jesus Christ as 
personal savior and has finished SFCC's basic doctrinal class is welcome to register for Baptism. Anyone 
who wishes to register for baptism, join the church membership or have child dedication, please contact the 
pastors. 

 Church’s Prayer Meeting Schedule – every Wed. evening 7:30. Seattle area prayer meeting @ church; 
Eastside area prayer meeting @ St. Peter church (Bellevue – NE 8th & 172nd). Our church’s pastoral staff will 



 

take turn to lead these prayer meetings. All fellowship / small group PICs, brothers and sisters are encouraged 
to join in this important ministry. 

 Prayer Items from Wednesday Prayer Meeting: 
1.  For the April Parenting Seminars: 

A. May God prepare Karin Fleegal's heart & mouth. 
B. May God raise up more co-workers and that we will invite many young families to attend. 
C. May we have the courage and faith to step out of the comfort zone to go & distribute the flyers. 

2. For Timothy Fellowship's seekers group: 
A.  Pray for Daniel, Nan-hsun and Li that God will use them to be blessings for others. 
B.  Pay for the seeker students that they may attend the Bible Study consistently without hindrance. May 
the Holy Spirit open their eyes that they may come to know God. 

3. For 4/3 Good Friday evening service and 4/5 combined Easter service: 
A. That everyone of us prepares our heart and be thankful for what Jesus did for us on the cross and for 
the grace of salvation. 
B. May the Lord affirm those receiving baptism and those becoming SFCC members, that they never 
waiver in their faith. 

4. Pray for EM: May God raise up young co-workers to be equipped, to have a heart to serve and be willing 
to serve. 
Deacon Board 

1. Planned events for the next 6 months: 
4/3: Good Friday evening special service – 
following by watching “Passion” (Aramaic dialogue 
with Mandarin Subtitle) 
4/5: Easter combined service 
4/4,11,18,25: Parenting seminar 

5/29-31: Rev Hsu Bible seminar 
7/12: Outdoor service 
8/10-16: VBS 
9/5,12,19,26: Parenting seminar 

2. Per 2014 DB decision and also shared during the general assembly, the DB: (a) is currently seeking a third 
pastor to share the ministry burdens and (b) will soon be forming a "facility management committee" to 
seek a suitable location where EM, MM, & TM can worship together. Please pray for these tasks. 

3. We will be putting together an updated 2015 Church Directory. If you have any changes to your address or 
phone number, please let one of the deacons or pastors know. 

4. Deacon Board will be posting meeting minutes on the bulletin board upstairs.  Please browse to see what 
issues and businesses the Board tend to monthly. 
Worship 

1. If anyone in the EM has a heart to serve, whether on worship team or in any other capacity, please talk to 
Pastor Jim, Karin Kuo or Pamela Huang. 

2. There will be a Good Friday service  from 7:30 to 9PM on 4/3, followed by  screening of the movie 
"Passion". All are welcome to stay and watch it. 

3. At the 4/5 combined Easter service, Pastor Jim will give a short message to children and hand out Easter 
gifts.  Please invite your friends with young children to attend. 
Education 

1. EM will restart its Sunday school program on 4/12 weekly at 12:15pm. All are welcome to come and study 
God’s Word together and learn from one another. For more details, please talk to Pastor Jim. 
Serving 

City of Seattle no longer allows food and compostable paper. including food soiled pizza boxes, paper 
napkins and paper towels, in the garbage. Please observe the rule and separate your garbage from the 
compostable, otherwise we will be heavily fined. 
Caring 

We are going to publish 2015 SFCC Directory very soon. An older version of the directory has been posted 
on the bulletin board upstairs. Please inspect your information in the old directory. If your information needs 
to be updated, please make correction on it. If your information is missing, please use the new visitor 
information sheet attached on the bulletin board to fill out your personal and family information. Please give 
the new visitor information to deacons or Pastor Jim. Thanks. 


